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KARLSTAD. Ridklubben slår larm

”Man kan köra i diket med hästtransporterna”

Karlstads Ridklubb ligger 
i Alsterdalen, cirka en mil 
öster om Karlstad. Här har 
man huserat sedan 1991. För 
att ta sig till ridklubben an-
vänder man E18, för att se-
dan svänga av på en grusväg 
i 400 meter som leder fram 
till klubben. 

– Du måste ta grusvägen 
hit, det finns ingen annan 
möjlighet. Enligt kommu-
nens beräkningar kör det tio 
bilar på den här vägen per 
dag, men det stämmer inte. 
Det handlar om över hundra 
bilar om dagen, och det sliter 
på en väg som inte är gjord 
för den här typen av trafik, 
säger Tommy Högkvist, stall-
chef på Karlstads ridklubb.

Och fortsätter:
– Vägen har förstärkts fle-

ra gånger tidigare, men då 
har det handlat om att man 
bara förstärkt ovanifrån och 
ned, men inte nedifrån och 
upp. Det gör ju att gruset 
till slut bara försvinner från 
ytlagret, sedan är de djupa 
hålen där igen. Risken är att 
man tvingas väja med häst-
transporten så att man till 
slut hamnar i diket, säger 
Tommy Högkvist.

Både verksamhetschefen 
och ordföranden i Karlstads 
ridklubb stämmer in i reso-

nemanget om att grusvägen 
inte är byggd för dagens 
verksamhet. De nämner fle-
ra anledningar till att vägen 
är undermålig, vår efter vår.

– Idag kör man lastbilar 
med foder till hästarna och 
det handlar om många ton 
med ensilage man fraktar. 
Även vårt gödsel hämtas 
med lastbil, plus att kraftfo-
der och pellets transporteras 
med en stor bulkbil från Sto-
ra Enso. Vägen är inte gjord 
för det. Det här är ett stort 
djurskyddsproblem när man 
ska köra hästtransport, säger 

Inger Edfors, ordförande i 
Karlstads ridklubb.

– Det är inte bara hästtran-
sporterna som är problemet, 
det är ingen rolig väg att åka 
på för våra elever som sit-
ter i rullstol heller, säger 
verksamhetschefen Malin 
Stenson.

”Ser jävligt dåligt ut”
Karlstads kommun kän-
ner till problematiken med 
grusvägen till Karlstads rid-
klubb. Man har vid ett flertal 
tillfällen försökt att lösa si-
tuationen, senast under för-

middagen på skärtorsdagen.
– När jag pratade med han 

som är där idag så ser det 
jävligt dåligt ut i en S-kur-
va där. Så vi får väl fylla på 
mer material där naturligt-
vis, säger Mikael Eskilsson, 
verksamhetschef på Idrott 
och fritid.

Det är precis det som är 
ridklubbens kritik mot 
kommunen, att det bara 
fylls på med mer mate- 
rial, som sen försvinner. 
De vill ha en långsiktig 
lösning. Kan de få det?

– Jag kan varken säga ja eller 

nej på det. Vi får ju ta in en 
entreprenör som får kolla 
på det här. Vi vill ju försöka 
få vägen så bra som möjligt 
naturligtvis, det är väl må-
let. Men sen är det ju vår 
också, så det finns ju ett an-
tal grusvägar som är dåliga. 
Det är ju tjällossning liksom. 
Men vi ska naturligtvis kolla 
på deras grusväg, det är väl 
inga konstigheter med det, 
säger Mikael Eskilsson.

Robert Ojala
robert.ojala@nwt.se

Grusvägen från E18 fram 
till Karlstads ridklubb 
är 400 meter lång. Varje 
vår har klubben samma 
problem – djupa potthål 
i gruset. Men nu är situa-
tionen värre än någonsin.

– Läget är akut. Jag har 
varit här sedan 1993 och 
vägen har aldrig varit så 
dålig som nu, säger Tom-
my Högkvist, stallchef på 
Karlstads ridklubb.

Grusvägen som leder till Karlstads ridklubb är värre än 
någonsin, och nu larmar klubben om att djurskyddet hotas.
 FOTO: HELENA KARLSSON

Inger Edfors, ordförande Karlstads ridklubb och Malin 
Stenson, verksamhetschef Karlstads ridklubb.
 FOTO: HP SKOGLUND

Mikael Eskilsson, verksam-
hetschef på Idrott och fritid, 
Karlstads kommun.

ULVSBY. ”De var enormt proffsiga”

Bertil lurades på 250 000

I april 2023 ville Bertil Öst-
erberg, från Ulvsby utanför 
Karlstad, ta hjälp av sin bank 
med att få ett nytt Bank-id. 
Han gick till Nordea och allt 
gick enligt plan.

– Det var inga som helst 
problem. Det gick hur bra 
som helst när de hjälpte mig, 
säger han.

Men en knapp månad se-
nare förändrades situatio-
nen när Bertil blev uppringd 
av en okänd man, som sa sig 
ringa från ett inkassobolag. 

– Han gav ett väldigt seri-
öst intryck. Han hänvisade 
dessutom till mitt Bank-id-

ärende, hur han nu visste 
det. Det var väldigt sakligt 
och korrekt. Han berättade 
också att man ska vara väl-
digt vaksam på alla bedräge-
rier som sker i samhället nu-
förtiden. Han sa till och med 
”du måste vara vaksam, du 
ska inte lämna ut några upp-
gifter till mig”, och jag sva-
rade ”nej, nej, det tänker jag 
inte göra”, berättar Bertil.

Och fortsätter:
– Det var en hel dags kom-

munikation, fram och tillba-
ka, som till slut gjorde att jag 
fick förtroende för den där 
gubben. Han var verkligen 

hygglig. Dessutom ringde 
han från ett 0771-nummer 
som är de siffror alla Nordea-
nummer startar med. Allt 
var otroligt seriöst. Det 
känns som en helt ny nivå 
av bedrägeri.

”Vägrar skämmas”
Mot slutet av dagen, efter 
att Bertil fått förtroende för 
bedragaren, får han höra av 
bedragaren att han har blivit 
lurad i samband med att han 

bytte Bank-id. Bedragaren 
berättade att 88 000 kronor 
hade dragits från Bertils fö-
retagskonto. Men när Bertil 
gick in på sin bank för att 
kontrollera om det verkligen 
stämde, kunde han andas ut 
– pengarna fanns kvar. 

– Men då får jag reda på 
att överföringen inte syns 
på min bank förrän kontot 
är tömt. Så då uppmanas jag 
tömma kontot och föra över 
de sista pengarna till ett an-

nat konto för att därigenom 
sätta stopp på det pågående 
bedrägeriet.

Bertil följer uppmaningen 
och för över pengarna, och 
på det sättet förlorar han 
250 000 kronor. Trots att 
han var i kontakt med Nord-
ea blott en halvtimme efter 
överföringen, fanns ingen 
hjälp att få. Anledningen: 
Han hade själv aktivt delta-
git i och genomfört transak-
tionen.

– Man känner ju sig gan-
ska dum. Men sen blir jag ju 
förbannad också. Jag skulle 
vilja låsa in mig i ett rum 
med den där mannen. Men 
han skulle inte få stryk. Jag 
skulle bara vilja sätta mig 
ner med honom och fråga 
”hur tänkte du”?

 Du väljer att gå ut offent- 
ligt med din berättelse. 
Varför gör du det?

– För jag tror att det finns ett 
väldigt stort mörkertal med 
människor som varit med 
om samma sak som mig. 
Därför går jag ut offentligt, 
för att visa att det här pågår 
och att man inte är ensam. 
Plus att jag tror att många 
skäms och inte vill berätta 
för sin omgivning vad de 
varit med om. Jag kan förstå 
det, men jag vägrar skäm-
mas. Bedragarna ska skäm-
mas.

Tror du att du kan bli 
lurad igen?

– Det ska nog mycket till. 
Inte via telefon iallafall. Det 
tror jag inte, säger Bertil Öst-
erberg.

Bedrägeriet är polisan-
mält. Den utredningen pågår 
fortfarande.

Robert Ojala

Bertil Österberg, 70 år från Ulvsby utanför Karlstad, blev bedragen på 250 000 kronor efter 
att ha fört över pengar till ett okänt konto. FOTO: HP SKOGLUND

 YBertil Österberg gick till banken för 
att få hjälp med ett nytt Bank-id. Där-
efter blev han uppringd av en person 
som sa sig jobba på ett inkassobolag 
– och som kände till Bertils Bank-id-
ärende. Kort senare var han 250 000 
kronor fattigare.

– De var så enormt proffsiga. Han 
sa till och med ”du måste vara vak-
sam, du ska inte lämna ut några upp-
gifter till mig”, säger Bertil Österberg, 
70.


